
 石劲松简历  
 

  石劲松先生，1973 年生于湖南长沙，2005 年毕业于中央美

术学院国画系第七工作室。现任中国美术家协会会员、湖南省

中国画学会副主席、湖南省美术家协会理事、湖南省美术家协

会中国画（水墨）艺委会主任、湖南省青年美术家协会副主席。 

  他的作品力图在真实与幻觉、主观与客观之间找寻富于诗

意的表达方式。将工笔的勾染置换成水墨的语言，充满规律和

秩序的美感。由于借助传统的意象符号，尤其对云气的强调，

使他的绘画荡漾着幽幽的古意和飘渺欢快的节奏。  

  

Mr. Shi Jinsong, born in Changsha, Hunan in 1973, graduated from 

No.7 Studio, the China Central Academy of Fine Arts Painting 

Department. Currently, he is a member of Chinese Artists 

Association, the vice-chairman of Hunan Chinese Painting Institude, 

a director of the Hunan Artists Association, the director of Hunan 

Artists Association Chinese Painting (ink and wash paiting) Arts 

Committee, the vice-chairman of Hunan Young Artist Association. 

His works are trying to find a poetic means of express between reality 

and illusion, subjectivity and objectivity. His works are speaking an 

ink and wash language which full of Aesthetic feeling of order and 

law. With the help of using traditional symbols of image, especially 



the emphasis on clouds, his paintings shows ancient artistic 

conception and cheerful rhythms 

 


